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Abstract

        
The prevalence of lithium treatment in a region with a population of about 372,000 was determined on the basis of information submitted and of blood samples sent to the laboratory of the Psychiatric Hospital in Risskov for serum lithium determination during the years 1986 and 1987. Correction was made for incidence. One in every 689, or about 1.5 in every 1000, persons in the population were receiving lithium treatment at any given time.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Prävalenz der Lithiumbehandlung wurde in einem Gebiet mit einer Bevölkerung von ca. 372000 Einwohnern bestimmt auf der Grundlage von Informationen, die zusammen mit Blutproben eingingen, welche 1986 und 1987 an das Laboratorium des Psychiatrischen Krankenhauses in Risskov zur Lithiumbestimmung im Serum gesandt worden waren. Für die Inzidenz wurde eine Korrektur vorgenommen. Je eine von 689 Personen, oder 1,5 Personen pro 1000 der Gesamtbevölkerung, waren zu jedem beliebigen Zeitpunkt in Lithiumbehandlung.
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